

REBATE REDEMPTION FORM



REBATE OFFER 213010

GET UP TO **\$100 BACK**¹

WHEN YOU BUY 4 SELECT GOODYEAR® TIRES • MARCH 14 – JUNE 30

GOODYEAR ELIGIBLE TIRE LINES	REBATE AMOUNT
<input type="checkbox"/> Assurance ComfortDrive® <input type="checkbox"/> Assurance WeatherReady® <input type="checkbox"/> Eagle Exhilarate® <input type="checkbox"/> Wrangler® Workhorse® AT <input type="checkbox"/> Eagle® F1 SuperCar 3/3R	\$100
<input type="checkbox"/> Assurance MaxLife® <input type="checkbox"/> Eagle® F1 Family	\$75
<input type="checkbox"/> Eagle® Sport All-Season Family	\$50

Above rebates are on a set of four tires. If your vehicle requires six tires, rebates are available on a prorated basis for the two additional tires. The prorated rebate amount, per additional tire, is 25% of the rebate amount listed above. The minimum purchase is a set of four tires and the maximum purchase is six tires per invoice. Please specify quantity below.

SUBMIT ONLINE AND GET YOUR REBATE FASTER — Visit Goodyear.ca/rebates

BEFORE YOU SUBMIT YOUR CLAIM

Please ensure that you have a copy of your original sales receipt or invoice, which shows:

- ✓ Customer name
- ✓ Tire product purchased
- ✓ Date the tires were purchased
- ✓ Name and address of the store where the tires were purchased

Must be submitted by 7/31/22. Work orders will not be accepted.

AFTER YOUR CLAIM IS SUBMITTED

1. Processing updates will be sent to your email address.
2. To check the status of your claim, visit Goodyear.ca/rebates.
3. Once your claim is approved, you will receive your rebate.

— OR — SUBMIT YOUR CLAIM BY MAIL

Mail your completed rebate form, along with your original sales receipt, in an envelope to the following address: **Goodyear Offer 213010, PO Box 3535, Markham, ON L3R 6J5**

Invoice must be dated within the period from **March 14, 2022 to June 30, 2022**. Completed coupon and a copy of the invoice must be mailed with a postmark date no later than **July 31, 2022**. Rebate provided on a Goodyear Prepaid Mastercard® or Virtual Account. Please allow 8-10 weeks for receipt of your prepaid card or virtual account.

IMPORTANT

We suggest you keep a copy of your completed rebate form for reference.

For additional questions or to check the status of your rebate, you may visit www.Goodyear.ca/rebates, email GoodyearRebates@360insights.com or call Goodyear Rebate Customer Service at 1-844-880-5326 Monday to Friday between the hours of 9 a.m. – 9 p.m. ET and 9 a.m. – 5 p.m. ET on Saturday.

OBTENEZ JUSQU'À 100 \$ DE REMISE¹

À L'ACHAT DE QUATRE PNEUS GOODYEAR^{MD} SÉLECTIONNÉS • DU 14 MARS AU 30 JUIN

GOODYEAR GAMMES DE PNEUS ADMISSIBLES

MONTANT DE LA REMISE

- | | | | |
|---|---|--------|-------|
| <input type="checkbox"/> Assurance ComfortDrive ^{MD}
<input type="checkbox"/> Assurance WeatherReady ^{MD}
<input type="checkbox"/> Eagle Exhilarate ^{MD} | <input type="checkbox"/> Wrangler ^{MD} Workhorse ^{MD} AT
<input type="checkbox"/> Eagle ^{MD} F1 SuperCar 3/3R | 100 \$ | |
| <input type="checkbox"/> Assurance MaxLife ^{MD} | <input type="checkbox"/> Eagle ^{MD} F1 Family | | 75 \$ |
| <input type="checkbox"/> Eagle ^{MD} Sport All-Season Family | | | 50 \$ |

Les remises ci-dessus s'appliquent sur un ensemble de quatre pneus. Si votre véhicule nécessite six pneus, des remises sont offertes sur une base proportionnelle pour les deux pneus supplémentaires. Le montant de la remise proportionnelle, par pneu supplémentaire, équivaut à 25 % du montant de la remise indiqué ci-dessus. L'achat minimum est un ensemble de quatre pneus et l'achat maximum est de six pneus par facture.

SOUMETTEZ EN LIGNE ET OBTENEZ VOTRE REMISE PLUS RAPIDEMENT – Visitez [Goodyear.ca/rebates](https://www.Goodyear.ca/rebates)

AVANT DE SOUMETTRE VOTRE DEMANDE DE REMISE

Assurez-vous d'avoir une copie de votre reçu de caisse ou de votre facture originale indiquant les informations suivantes:

- ✓ Nom du client
- ✓ Nom des pneus achetés
- ✓ Date de l'achat des pneus
- ✓ Nom et adresse du détaillant où les pneus ont été achetés

Doit être soumis avant le 31/07/22. Les ordres de travail ne seront pas acceptés.

APRÈS LA SOUMISSION DE VOTRE DEMANDE:

1. Les mises à jour de traitement seront envoyées à votre adresse e-mail.
2. Pour vérifier l'état de votre demande, visitez [Goodyear.ca/rebates](https://www.Goodyear.ca/rebates).
3. Une fois que votre demande est approuvée, vous recevrez votre remboursement.

– OU – SOUJETTEZ VOTRE REMISE PAR COURRIER

Remplissez ce formulaire et envoyez-le par la poste avec une copie de votre facture à l'adresse suivante: **Offre 213010 de Goodyear, PO Box 3535, Markham, ON L3R 6J5**

La date de la facture doit être comprise dans la période allant Du **14 mars** au **30 juin 2022**. Le formulaire rempli et une copie de la facture doivent être envoyés au plus tard le **31 juillet 2022**. Remise offerte sur une Goodyear carte prépayée Mastercard^{MD} ou un compte virtuel. Veuillez prévoir de 8 à 10 semaines pour la réception de votre carte prépayée ou de votre compte virtuel.

IMPORTANT

Nous vous suggérons de conserver une copie de votre formulaire de remise rempli à titre de référence.

Pour des questions supplémentaires ou pour vérifier l'état de votre remise, vous pouvez visiter www.Goodyear.ca/rebates, envoyez un courriel à GoodyearRebates@360insights.com ou appelez le service à la clientèle de Goodyear Rebate au 1-844-880-5326
Lundi – Vendredi, 09:00 - 18:00 HNE Samedi, 09:00 - 17:00 HNE

